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Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid styretmöte

2020-09-17

Tid: 12:00
Plats: Zoom

Närvarande

Ordförande Emelie ”Bemelie” Björkman
Vice Ordförande Sofia Reiner

Kassör David Winroth
Sekreterare Joseph Löfving
Skyddsombud Emelie ”Sjemelie” Sjögren

Informationsansvarig Albert Vesterlund
Ordförande DP Isabella Tepp
Ordförande F6 Ludwig Gustavsson

Ordförande FnollK Carl Strandby
Ordförande SNF Oliver Thim

Ordförande FARM Richard Svensson fr. o. m. §7
Talman Ruben Seyer under §8

§1 Mötets öppnande Emelie Björkman öppnar mötet kl. 12:04!

§2 Val av justerare Carl Strandby väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Avsägelser

§4.1 Valberedningen Beslut: Att godkänna Eva Larssons avsägelse från valberedningen.

§4.2 SNF Beslut: Att godkänna Gustav Axelssons avsägelse från sin post som kandida-
tansvarig i SNF.

§5 Focs budget Ingen från Foc är med på mötet, men David tycker att budgeten är fin och att
den kan godkännas. Bemelie yrkar på att godkänna den.
Beslut: Att godkänna Focumateriets budget

§6 DP och panten Isabella undrar över pengarna för panten. Det är alltid DP som pantar, och
panten består mest av deras burkar. De betalar för att hyra bilen när de gör
det och det är ett sunkigt jobb, men de får inte pengarna för det.
David ser det som att alla pengar är sektionens pengar, och det spelar ingen
roll om pengarna ligger hos DP eller hos styret. Han tänker jobba på att slopa
uthyrningskostnaden för interna biluthyrningar och påpekar att det blir mer
jobb med bokföringen för honom och Lowe om pantpengarna ska flyttas till DP
varje gång. Vidare uppskattar han att panten uppgår till runt 8 000 kr årligen.
Bemelie tycker att det är symboliskt snyggt om DP får pengarna, men att det
förstås är jobbigt om det blir merarbete för kassörerna. David och Isabella ska
prata vidare om panten utanför mötet, och Isabella tar vidare Davids tankar
till resten av DP.

§7 Banner på Ftek Då punkten bordlades under förra mötet berättar Richard snabbt om bakgrun-
den igen. (Se förra veckans protokoll.)
Bemelie undrar om hur många företag det handlar om. Richard säger att
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de har två företag klara i nuläget. Vissa företag som brukar vara med på
FARM-mässan har behövt säga upp anställda till följd av pandemin och har
därmed inga planer på att göra reklam på sektionen i år. Vidare påpekar han
att en mässa har vissa fasta kostnader som gör att det inte blir lönsamt om få
företag deltar, men FARM Weeks lönar sig oavsett antal företag.
Albert säger att vi kan ha ett företags logga i bannern om vi vill; hemsidan är
ju vår. Bemelie föreslår att Richard och Albert ska komma överens om hur det
ska hanteras rent praktiskt på egen hand. Mötet nickar instämmande.

§8 Datum för sektionsmöte Ruben dyker upp och föreslår att sektionsmötet i LP1 ska hållas 7/10 kl. 17:15,
vilket är onsdag i LV6. Sektionsmöten hålls oftast på torsdagar i LV6, men tal-
manspresidet anser att onsdag är bättre då omtentorna ligger på fredagen i år.
Ingen kommer med invändningar, och mötet anser därmed datumet fastställt.

§9 Arr efter mottagningen Kårens riktlinjer för arrangemang efter mottagningen har släppts. Sofia påpe-
kar att riskbedömningsformuläret som omnämndes i riktlinjerna inte verkar
finnas med på sidan om festanmälan än.

§9.1 Hoffellunchen Isabella tycker att Hoffellunchen gick jättebra. Hofflorna tog slut snabbt och
det var aldrig mer än 35 personer i lokalen samtidigt.

§9.2 ET-raj och pubrunda Bemelie behöver söka serveringstillstånd snart om ET-raj och pubrunda ska
hållas under hösten. Hon är 99 % säker på att kåren inte kommar att anordna
en pubrunda centralt, men man skulle kunna ha en pub ändå. Dock borde man
kanske inte ha det på det vanliga tillfället för att det inte ska tolkas som en
inofficiell pubrunda. Isabella säger att DP är väldigt intresserade; pubrundan
är där de får majoriteten av sina intäkter, så det vore bra för dem, ekonomiskt
sett, att få ha något pubrundeliknande.
Ludwig berättar att F6 har tittat lite på ett sällskapssystem för ett eventuellt
ET-raj, där man ser till att sällskap har avstånd till varandra så som restau-
ranger och barer gör idag. De ska titta på en möbleringsskiss och sen skicka
till Erik Eliasson, säkerhetssamordnaren, för att se om vi kan få tillstånd att
få hålla oss till 50 %-gränsen men överskrida 50 personsgränsen.
Bemelie säger att DP och F6 får lösa sina bokningar av Focus och Hilbert för de
diskuterade arren, men att hon kollar med Måns på GU om dispositionsavtal
för Hilbert för att kunna söka serveringstillstånd för hela lokalen, samt att hon
ska höra med kåren om de har synpunkter.

§9.3 Övrigt FnollK ska börja kolla på sin aspning snart. De har bland annat ett arr som
”kan övergå till svettigare förhållanden” men som är utomhus. Han undrar om
50/50-regeln gäller om arret är utanför campus. Sofia säger att 50/50 handlar
om Chalmers lokaler, och om FnollK är på annan ort kan man argumentera
för att det är som en privat fest.

§10 LoB-tejp Data var inte intresserade att dela på ett tejpinköp då de redan hade köpt
ännu billigare tejp själva. David har fått en länk till leverantören de använde
och kan därmed nu få ner priset till 80 kr/rulle där varje rulle är 50 m lång.
Dessutom är den minsta beställningen från Datas leverantör en låda på 18
rullar, till skillnad från den andra leverantören som krävde köp på minst en
halvpall. David undrar hur mycket vi vill köpa.
Sjemelie gissar att F6 kan göra av med cirka 20 rullar på ett år. Bemelie tänker
att man kan sikta på en årsförbrukning, och att man då kanske landar på runt
100 rullar totalt för hela sektionen.
Ludwig lyfter idén om att köpa mer än vi behöver och sälja vidare till and-
ra sektioner som vill ha. Idén har diskuterats inom F6 under namnet ”Fejp”.
Sjemelie tycker dock att idén bakom tejpinköpet är att få billigare tejp till
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sektionen, och inte att konkurrera med LoB.
David vill ha ett beslut om hur många rullar som ska köpas så att han inte gör
övertramp. Just nu ligger det 18 000 kr i budgeten, men det var för en halvpall
med det gamla priset.
Bemelie yrkar på att David får köpa in 108 rullar (6 lådor) eller rullar för 10 000
kr, vad som nu blir billigast. David förtydligar att priset per rulle blir 75 kr om
108 rullar köps, och att priset därmed totalt borde bli 8 100 kr.
Beslut: Att låta David köpa in 108 rullar LoB-tejp eller rullar för 10 000 kr,
vad som nu blir billigast.
Ludwig undrar när tejpen kommer. David tänkte beställa snart, och gissar på
att det tar några veckor att få det levererat.

§11 Alkoläsk i Dricko Ingen från Foc är med på mötet. Joseph yrkar på bordläggning.
Beslut: Att bordlägga frågan.

§12 Runda bordet Mot förväntan hanns alla punkter med och det finns tid över för runda bordet.

§12.1 Kärnstyret Bemelie har mailat lite. Hon tittar lite på Bert-Inge Hogsveds pris, vilket delas
ut under sektionens middag. Hon ska se till att Kf vet om att de kan nomineras
till priset; tidigare år har de verkat omedvetna. Hon pysslar också med en
alkoholutbildning för sektionsaktiva; många aktiva har inte har fått gå SUS-
utbildningen då de vanliga tillfällena har ställts in i år. Hennes utbildning skulle
inte vara juridiskt giltig, men det vore bra för de sektionsaktiva att ha fått infon
ändå. I-sektionen har hört av sig till henne om hur vår biluthyrning funkar.
Sofia har planerat utvärderingen av mottagningen. Hon har pratat med and-
ra sektioner om deras kommittérum, men ska prata vidare om det på nästa
NU-möte. Hon var på JämK-möte istället för Sjemelie.
David har haft möte med sin företrädare, $ocker, om budgeten och pillat med
den ganska mycket på egen hand. Han tar gärna input från kommittéerna, och
kommer nog lägga sitt förslag på nästa veckas möte. Just nu hamnar budgeten
på -35 000 kr, men då sektionen har gått med överskott i många år är det inga
problem.
Accesserna verkar fungera som de ska, så Joseph har haft en lugn vecka.
Albert har mailat och kollat på maillistor. Han har också kollat på en policy
för personuppgiftshantering på sektionen.
Sjemelie var på suicidpreventionsutbildning tillsammans med andra sektions-
aktiva igår. Det krockade med ett JämK-möte, så Sofia fick hoppa in och gå
på det istället.
I måndags var hon på programråd för Teknisk fysik. Där pratades det mycket
om kvinnor på F; bland annat diskuterades antagnings- och avhoppsstatistik
för programmets kvinnor och det konstaterades att statistiken pekar på att fler
kvinnor hoppar av än män. Statistiken är inte helt säker i nuläget, men ska
säkerställas mer.
Det pratades lite om SI-pass, vilket är nytt på F för i år. De verkar fungera
bra.
Weidow berättade lite om hur årskurs 1 kommer struktureras om: Planen är
att linalgen ska bli 1,5 HP större och ta innehåll från Lanan. Resten av lanan
och programmeringen ska sedan slås ihop till en kurs som läses i tre läsperi-
oder, och matstaten ska läsas i LP4. Det ska tillsättas en arbetsgrupp för de
kommunikativa inslagen i programmet, det vill säga fackspråk och dylikt.

§12.2 DP DP har haft hoffellunch. Isabella var med på suicidpreventionsutbildningen,
men har i övrigt mest expfysat.
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§12.3 F6 F6 har planerat inför året.

§12.4 FnollK FnollK vilar upp sig nu när mottagningen är över. Ett av partytältets ben har
böjts, så de ska titta på om det kan lagas. De ska också utvärdera mottagningen.
Carl har fått en vattenskada i lägenheten.

§12.5 SNF SNF har haft lite att göra i samband med avhoppet. Utöver det har de påbörjat
jakten på en årskursrepresentant. Oliver säger också att SNF tror att de före-
slagna programförändringarna som Sjemelie tog upp är bra och genomtänkta.

§12.6 FARM FARM har haft möte med Zensatt ett av företagen som kommer ha en FARM
Week. De har mer allmänt jobbat med FARM Weeks och planeringen av deras
aspning, så de har ganska fullt upp.

§13 Övriga frågor

§13.1 Kravallstaket Någon stal ett kravallstaket under avtackningen. F6 fattar fortfarande inte hur
det försvann, och ingen har hittat det. De har misstankar om vilka som ligger
bakom, men inget är bekräftat. Han undrar om F6 borde ersätta sektionen för
staketet. Bemelie och Sofia tycker att det behövs mer underlag för att fatta ett
beslut, bland annat om när och hur staketen införskaffades en gång i tiden.

§13.2 Hur mår Nollan? Många sektioner har skickat ut enkäter till Nollan om hur de mådde under
mottagningen. Sofia undrar om vi kunde få ut nåt liknande till våra Nollan
i samband med FnollK:s mottagningsutvärdering. Hon tänker att man skulle
kunna fråga om hur de har känt kring corona och om det har uppstått några
incidenter. Sofia ska se om hon kan låta Carl få titta på någon annan sektions
enkät.

§14 Mötets avslutande Emelie Björkman avslutar mötet kl. 13:01!

Emelie Björkman
Ordförande

Joseph Löfving
Sekreterare

Carl Strandby
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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